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تیرمـــاه 1402 بـــود کـــه دانشـــگاه خواجـــه نصیـــر دوره جدیـــد را آغـــاز 

کـــرد. امیررضـــا شـــاهانی، اســـتاد رشـــته مهندســـی دانشـــگاه صنعتی 
خواجه نصیرالدین طوسی به عنوان رئیس جدید این دانشگاه معرفی 
شد. او پیش از این مسئولیت هایی همچون معاون آموزشی و مدیرکل 
پژوهـــش و ارتبـــاط بـــا صنعت دانشـــگاه صنعتـــی خواجه نصیرالدین 

یربنایی و امور تولیدی مرکـــز پژوهش های مجلس،  طوســـی، معـــاون ز
یـــزی و  سرپرســـت مرکـــز ســـنجش و پذیـــرش و عضـــو شـــورای برنامه ر
کمیسیون موارد خاص دانشگاه آزاد را تجربه کرده بود و حالا سکان دار 
یکی از دانشـــگاه های صنعتی کشـــور است. شاهانی در گفت وگو با 

»فرهیختگان« ضمن بیان آخرین تحولات مهم این دانشـــگاه از قبیل 
وضعیـــت پرونـــده قدیمی جا به جایی دانشـــکده ها، آسیب شناســـی 
کوتاهی نســـبت به چالش های پروژه های پژوهشـــی اساتید داشته که 

مشـــروح آن را در ادامه می خوانید.

شـــما رئیـــس یکی از دانشـــگاه های بزرگ صنعتی ایـــد. چالش های متعددی در 
یم که می شود به دست اساتید دانشگاه باز شود اما هنوز هم  صنایع کشور دار
به نظر می رســـد اتصال لازم بین صنعت و دانشـــگاه برقرار نشـــده و نقش آفرینی 
مورد انتظار از اســـاتید دیده نمی شـــود. از نگاه شـــما چه موانعی در مســـیر این 

تعامل وجود دارد که می تواند تاثیر بسزایی در پیشرفت کشور داشته باشد؟
از نظر من پیشرفت کشور در گرو این است که به معلمان و اساتید احترام 
یـــم و ایـــن احترام هم واقعی باشـــد، چـــون  در کلام همه می گویند ولی  بگذار
یم. این احترامی که می گویم نمونه اش این است  باید در عمل احترام بگذار
که اولا به اساتید رجوع و سوال شود که به مسائل مهم کشور کمک کنید اما 
خـــود ایـــن عمل الزاماتی دارد؛ یک مورد اینکه معیشـــت اســـاتید باید تامین 
شـــود. الان به عضو هیات علمی با مدرک دکترا- که ســـال ها درس خوانده و 
هیات علمی پیمانی پایه یک است- با احتساب مالیات 18 میلیون حقوق 
می دهیم. درصورتی که دانشـــجوی کارشناســـی که فارغ التحصیل می شـــود 
ید این اســـتاد برود و  خیلـــی بیـــش از ایـــن مبالغ حقوق می گیـــرد. انتظار دار
دانشـــجو را ســـر کلاس امیدوار تر کند که درس بخوانید تا مثل من شـــوید؟ 
یم را در بحث معیشـــت نشـــان داد. به نظر من این مســـاله  لذا باید این تکر
چنـــدان بـــه دولت هـــا هم ارتباط ندارند. ما باید کف حقوق اســـاتید را بالاتر 
گر عضـــو هیات علمی بخواهد یک خانه اجاره کند  یـــم، چون می دانید ا ببر
یادی داشـــته باشـــد، خصوصا که در تهران هم باشد. فرد تا 30  باید ســـرمایه ز
 سالگی درس خوانده، کی فرصت داشته است کار کند؟ در دوره دکتری که 
پولی به آنها نمی دهیم، بعد هم که دکترا گرفتند در ابتدا 18 میلیون حقوق 
می دهیم که در تهران یک آپارتمان کوچک حداقل 20 میلیون تومانی را کرایه 
کند. این عمل شـــدنی نیســـت و نتیجه اش مهاجرت آنها خواهد بود. نکته 
- ازجمله مســـائل صنعت- حل  گر می خواهیم مســـائل کشـــور دیگر اینکه ا
شود، واقعا اجازه ندهیم کسی قوانین را دور بزند. واقعیت این است که الان 
مجموعه ای قوانین را دور می زنند. فرض کنید مطلبی در قانون برنامه هفتم 
وجود دارد و ابلاغ هم شـــده اســـت. اینکه پروژه های اســـاتیدی که با صنایع 
قـــرارداد می بندنـــد از بحـــث تامیـــن اجتماعی معافند امـــا تامین اجتماعی 
متاســـفانه شـــیطنت می کند و می گویند معاف اســـت ولی چون شما بدهی 
ید- از جای دیگر که حالا آن هم معلوم نیست که دانشگاه دارد یا ندارد  دار
که این هم تفســـیر خودشـــان است چون مفسر خودشانند- شما اول بیایید 
گر بدهی نباشـــد باید 8 درصد  مـــا دفاترتـــان را حســـاب وکتاب کنیـــم، بعد ا
ی کـــردن با قانون مصوب  بـــرای قراردادهـــای پژوهشـــی بدهید. این عمل باز
یر محترم و مجلس این اســـت که ورود  مجلس اســـت. درخواســـت من از وز
ن تعارف  کننـــد و اجـــازه ندهنـــد تامین اجتماعی این کار را انجام دهد. بدو
گـــر می خواهیم کشـــور رشـــد کند باید دانشـــگاه ها رشـــد کنند. مگر  یـــم ا بگو
دانشگاه ها چقدر کل بودجه مملکت را می گیرند؟ در نشست اخیر روسای 
دانشـــگاه ها گفته شـــد که 2.8 درصد آن هم با درنظر گرفتن آموزش وپرورش 

است؛ این عددی نمی شود. 
بـــه نظـــر من دولت، رئیس جمهور محترم و وزیر علوم باید ورود کنند و جلوی 
گر اســـتادی ببیند وقتی پروژه  بی قانونی را بگیرند، چون واقعیت اســـت که ا
می گیرد و در دانشگاه می آورد یا کار صنعت را می خواهد حل کند که گرفتاری 
هم دارد و باید دنبال بیمه اش بدود، مفاصاحساب هم به او نمی دهند و پولش 

هـــم می مانـــد، درحالی کـــه این هزینه را کرده اســـت و پروژه صنعتی هم هزینه 
ی انجام نمی دهد. نتیجه اش این می شود که مشکلات کشور  دارد، دیگر کار
حل نمی شود. این تکالیف قانونی درمورد اینکه حجم قراردادهای پژوهشی 

یاد شود اتفاق نمی افتد.  در دانشگاه باید ز

اصل ماجرای مفاصاحساب چیست؟ 
وقتی  قراردادی پژوهشی صنعتی منعقد شود، آخر دست باید مفاصاحساب 
صاحب بیمه را دانشـــگاه ها بگیرند. اســـتاد طرف قرارداد نیســـت، قرارداد با 
دانشـــگاه بســـته می شود. اســـتاد درواقع مجری قرارداد می شـــود. آخرش باید 
مفاصاحســـاب بدهند که دانشـــگاه بتواند با آن اســـتاد تسویه حســـاب کند، 
یعنی باقی مانده پول پروژه را به او بدهد و پروژه را تمام شده اعلام کند. تامین 
اجتماعی در چنین شرایطی می گوید آن 8 درصد را بدهید یا دفاتر را ببینیم؛ 

عملا قانون اجرا نمی شود. 

درواقـــع بـــه بهانه قرارداد پژوهشـــی و پروژه، برای تســـویه شـــدن بدهی احتمالی 
دانشگاه گروکشی می کنند؟

 بله، درست است. ضمن اینکه اینها برای خودشان استدلال دارند و می گویند 
منافع سازمان را می بینیم ولی این یک منفعت کلان تر را که آن هم حل کردن 

مشکلات کشور توسط دانشگاه هاست، زیر سوال می برد. 

تعداد قراردادهای دانشگاه خواجه نصیر در این چند سال تغییری داشته است؟
در ایـــن 14 مـــاه اخیـــر قراردادهایـــی به عنـــوان نمونه بـــا مجموعه های دفاعی 
ی  یاســـت جمهور ی و اقتصاد دانش بنیان ر بســـته ام. با معاونت علمی فناور
قـــراردادی در حـــدود 500 میلیـــارد تومان منعقد کرده ایم که بخشـــی از آن هم 
الحمـــدلله عملیاتی شـــده اســـت. منتهـــا در همین قضایا هم ســـازمان تامین 

اجتماعی اذیت می کند. 

بررســـی ها نشـــان می دهد علی رغم اینکه تعداد قرارداد های دانشـــگاه ها رشـــد 
داشته ولی رقم قراردادها با در نظر گرفتن تورم رشد چندانی نداشته است. علت 
چیست؟ فکر کنید برای اینکه بحث قرارداد های پژوهشی و ارتباط دانشگاه با 

صنعت و جامعه بهبود پیدا کند چه باید کرد؟
اولین قدم این است مدیران شایسته و کاربلد در عمل را برای صنایع انتخاب 
کنیم که اعتقاد داشـــته باشـــند کار باید از طریق دانشـــگاه حل شود. واقعیت 
ی  این است که این اعتقاد را ندارند! مثالی که من معمولا می زنم خودرو ساز
ی ممکن است مدیرعاملش چیزهایی بگوید ولی آخر  ماست. در خودرو ساز
در عمل می خواهد سراغ کشور های فرانسه، کشورهای غربی- و اگر نشد- سراغ 
چین برود. مثلا فرض کنید یک پلتفرم بیاورد و مونتاژ کند، بســـازد و به مردم 
بفروشـــد و پولش را هم بگیرد، چون اینجا همیشـــه مشـــتری وجود دارد. نکته 
بعدی اصلاح مقررات مزاحم است. نکته ای درباره مقررات بگویم. مشکلی 
یم این اســـت که از بخش تولید حدود 25 درصد مالیات  که ما در کشـــور دار
گر کسی پول داشته  می گیریم و از حوزه های دلالی مالیات نمی گیریم، یعنی ا
گر دلار یا طلا  باشد و کارخانه بسازد 25 درصدش را باید مالیات بدهد ولی ا
بخـــرد و بفروشـــد مالیـــات هم نمی دهـــد. این کار کاملا غلط اســـت و باعث 

یاد شود و به تولید هم کمکی نمی کند، یعنی هم  گری ز می شود دلالی و سودا
باید مقررات اصلاح شود و هم اینکه مدیران شایسته انتخاب کنیم که اعتقاد 

داشته باشند مشکلات شان از طریق دانشگاه حل می شود.
 

یکی از چالش های روز دانشـــگاه ها به ویژه در نیمه دوم ســـال مربوط به تغذیه 
دانشجویی است. در بحث تغذیه در دو سال گذشته ایده های مختلفی مطرح 
کنون به نتیجه ای نرســـیده اند، حتی در برنامه هفتم یک  شـــده ولی هیچ کدام تا
ایده اولیه وجود داشت ولی آن هم از نسخه نهایی حذف شد. برخی معتقدند 
روسای دانشگاه ها نسبت به وجود چالش تغذیه ای چندان نگاه منفی ندارند، 

از این بابت که فرصتی برای جذب بودجه از دولت و سازمان برنامه است. 
نه، این گونه نیســـت. درباره دانشـــگاه خواجه نصیر صحبت می کنم؛ بخش 
عمـــده بودجـــه ما که محدود اســـت و دولت هم مصـــوب می کند برای بحث 

تغذیه هزینه می شود. این بخش چه جذابیتی دارد؟ 

 . یافت تخصیص بیشتر می تواند اهرم فشار خوبی باشد برای در
گر محقق شود- استقبال می کنم، یعنی  از پیشـــنهادی که در جلســـه دادم- ا
بگویند تغذیه و خوابگاه به دانشگاه و رئیس دانشگاه مربوط نیست و جایی 
مثل سازمان امور دانشجویان و حتی بخش خصوصی ورود کنند، متوجه کار 
شـــوند و  به بخش خصوصی وام بدهند و دانشـــجو با آنها طرف باشـــد و دیگر 
برای مسائل رفاهی شان پیش رئیس دانشگاه و معاونت دانشجوی دانشگاه 
نیایند. آن وقت ما می توانیم برنامه ریزی کنیم و مســـائل اصلی و چیزهایی را 

یم.  که واقعا اصالت دانشگاه است را دار

ید؟ در سال تحصیلی جدید با عدد و رقم قرارداد ها و هزینه غذا ها چالشی دار
واقعیـــت ایـــن اســـت که مـــا مدیریت کردیم. ســـال 1401 یک پـــرس غذا برای 
دانشـــگاه 107 هـــزار تومـــان تمام می شـــد و ایـــن را به 76 هزار تومان رســـاندیم. 
درواقـــع هـــم کیفیت را بهتر کردیم و هم هزینه را کاهش دادیم. دقت کنید 80 
درصد صرفه جویی کردیم، چون 40 درصد هم تورم باید اضافه می شد که نشد. 
علـــت آن ایـــن بـــود که آمدیم به جای اینکـــه همه کار و خرید مواد غذایی را به 
یع را به پیمانکار دادیم. مواد  پیمانکار بدهیم موافقت نکردیم و فقط طبخ و توز
ی از دانشگاه ها  غذایی اصلی مانند برنج ایرانی را از شـــمال خریدیم. بســـیار
برنج خارجی هم می دهند. گوشت، مرغ و روغن را هم خودمان تهیه می کنیم. 
ی که می آیـــد این کارها را می کند در طبخ  اینهـــا باعث شـــده اند آن پیمانکار
یـــع و مـــواد غذایی هم ســـود خودش را می بـــرد. این گونه خیلی به نفع مان  و توز
شـــد. با وجود این، مشـــکل این اســـت که گوشت نیســـت. قبلا وزارت علوم و 
سازمان امور دانشجویان گوشت را از کشورهایی مانند برزیل تهیه می کردند 
یع می شـــد اخیرا دیگر اینطور نیســـت. در حال حاضر  و بین دانشـــگاه ها توز
چون گوشت تعزیراتی است ما پیدا نمی کنیم، حتی کیلویی 700 تومان را هم 
به زحمت پیدا می کنیم. حداقل مدل سابق تجربه خوبی در دانشگاه ها بود. 
یک مدل این اســـت که گوشـــت و برنج و مواد اولیه را خودش ]ســـازمان امور 
ی  یع کند. یک مدل هم اینکه بگوید دانشـــگاه کار دانشـــجویان[ بگیرد و توز
. درمورد خوابگاه هم همین است، فقط  نداشته باشد خودم می دانم با دانشجو
غذا نیســـت. دانشـــگاه هم متولی خوابگاه نباید باشد، باید بخش خصوصی 

ی کند و با دولت طرف باشد و به دانشجو اجاره دهد؛ حالا  بیاید سرمایه گذار
هر چقدر خواستند توافق کنند، چون این ماجرا به دانشگاه ارتباط ندارند. 

فکر می کنید از میان هزاران مســـاله و چالش موجود برای دانشـــگاه ها، اولویت 
یا مهم ترین مســـاله دانشـــگاه ها در سال تحصیلی جدید چیست و باید به چه 

سمتی حرکت کنند؟ 
مهم ترین مســـاله دانشـــگاه ها یکی، دو مورد اســـت؛ اول اینکه امید و نشـــاط 
در دانشـــگاه تقویت شـــود، چون واقعیت این اســـت که شـــاید الان مشـــکل 
جدی نداشـــته باشـــیم- البته مشـــکلات اقتصادی وجود دارد- ولی بالاخره 
ی راندمان تاثیر می گـــذارد، یعنی  ایـــن انـــدازه ای کـــه بعضـــا گفته می شـــود رو
دانشـــجو وقتـــی می بینـــد همه می گویند درس خوب نیســـت، تاثیر می پذیرد 
و بـــا خـــود می گوید چـــرا درس بخوانم. این یک نکته مهم اســـت. بحث های 
یم که باید حل شوند، مثلا آمایش باید  یادی در دانشـــگاه ها دار زیرســـاختی ز
جدی گرفته شـــود و این همه دانشـــگاه نمی خواهیم تعدادشان را کمتر کنیم 

و کیفیت ها را بالا ببریم. 

درمـــورد دانشـــگاه خواجـــه نصیر هم بعضـــا این نگاه وجـــود دارد، مثلا اینکه در 
تهـــران تمرکـــز چنـــد دانشـــگاه صنعتی نیاز نیســـت و نهایتا یک یا دو دانشـــگاه 

صنعتی کفایت می کند. 
گر واقعا جمع بندی کارشناســـی می شـــد، من حرفی نداشـــتم ولی این طور  ا
نیست. تهران خودش یک کشور است. استان تهران به تنهایی یک چهارم 
جمعیـــت ایـــران را دارد. مـــا ایـــن کارشناســـی را درمـــورد دانشـــگاه خواجه 
نصیـــر شـــروع و بحث تجمیع دانشـــگاه را پیگیری کرده ایـــم که همه یکجا 

جمع شوند. 

این پروژه قدیمی دانشگاه خواجه نصیر بوده و هست؛ در حال حاضر وضعیت 
چگونه است؟

ی  ی قزلجه ، وزیر جدید کشـــاورز مـــا به دنبـــال زمینیم. اخیرا جلســـه ای بـــا نور
گر بتوانیم از آنها تحویل می گیریم.  داشـــته ایم. زمینی متعلق به آنهاســـت که ا
با دکتر ســـیمایی وزیر علوم هم یک صحبت اولیه کردیم تا بتوانیم اســـتارت 
را بزنیم. چون حدود 26 ســـال اســـت که من در دانشـــگاهم، همه گفته اند اما 

هیچ اتفاقی نیفتاده است. 

کدام بخش تهران؟
 پردیس شهید رضایی نژاد در حکیمیه است. 

فکر می کنید در آینده نزدیک به نتیجه می رسد؟
گر عزم جدی در وزارت علوم وجود داشته باشد و البته در دولت و سازمان  ا
برنامه، حتما شـــدنی اســـت. منتها واقعیتی وجود دارد؛ تغییر مدیریت های 
گر باشـــد،  کلان متاســـفانه تاثیر می گذارد، یعنی تاحدودی ثبات مدیریتی ا
ی گذاشـــتم و  ی این ماجرایی که کلی انرژ من رئیس دانشـــگاه می دانم که رو
دنبال کردم چقدر می توانم حســـاب کنم. الان واقعیت این اســـت که دوباره 

باید از اول شروع کنم!

 رئیس دانشگاه صنعتی خواجه نصیرالدین طوسی در گفت وگو با »فرهیختگان«:

 تأمین اجتماعی 
در پروژه های پژوهشی اساتید شیطنت می کند

ابوالفضل مظاهری
دبیر گروه دانشگاه 

آگهی مزایده عمومی
دانشـــگاه آزاد اســـلامی واحـــد کاشـــان در نظـــر دارد محـــل بوفـــه 

دانشـــجویی خود را از طریق مزایده عمومی برای مدت یک ســـال به 

گذار نماید. متقاضیان می توانند جهت  اشـــخاص واجد شـــرایط وا

یافت اســـناد مزایده و کســـب اطلاعات بیشـــتر به آدرس اینترنتی  در

کثـــر ظرف مدت 10   www.iaukashan.ac.ir مراجعـــه نماینـــد و حدا

ی  گهی اسناد مربوطه را به صورت حضور یخ چاپ آ ی از تار روز کار

تحویل دبیرخانه دانشگاه و یا از طریق پست پیشتاز به آدرس: کاشان 

بلوار قطب راوندی خیابان استادان کدپستی:8715998151 ارسال 

یال بابت خرید  نمایند. جهت شرکت در مزایده واریز مبلغ 2/000/000 ر

یـــال بابت تضمین شـــرکت در مزایده به  اســـناد و مبلـــغ 80/000/000 ر

شماره حساب 0115860573002 به نام دانشگاه آزاد اسلامی کاشان 

یا ارائه ضمانت نامه بانکی معادل آن با اعتبار 2 ماهه الزامی است. 

گهی به عهده برنده مزایده می باشد و دانشگاه در رد یا  هزینه درج آ

قبول هریک یا تمامی پیشنهادها مختار است تلفن سایر اطلاعات: 

داخلی 031-55589481-743 -09132613849

 روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی کاشان

   شرکت ملی پالایش و پخشآگهی مزایده عمومینوبت دوم
شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 

منطقه آبادان

نوبت دوم

شماره شناسه 1789986 روابط عمومی شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه آبادان       

شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آبادانمزایده گذار
شناسه ملی: 14007478439                        کد اقتصادی: 411111713979

اجاره پارکینگ های انبار نفت ماهشهر )1403301(موضوع مزایده

12،000،000،000)دوازده میلیارد (ریالبرآورد

نوع و مبلغ تضمین فرآیند 
ارجاع کار

ارائه رسید وجه مبنی بر واریز مبلغ 600،000،000)ششصد میلیون( ریال حساب جاری 2172588041005  بانک ملت  به شناسه پرداخت 14007478439 به نام شرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی منطقه آبادان یا ارائه هرنوع تضمین برابر آیین نامه تضمین معاملات دولتی مصوب 94/9/22

تا ساعت 14 روز 1403/07/07 قابل برداشت از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرس www.setadiran.irمهلت دریافت اسناد مزایده 

تا ساعت 14 مورخ  1403/07/17 کلیه پاکات می بایست در سامانه ستاد به آدرس فوق بارگذاری گردد. همچنین پاکت الف می بایست به صورت فیزیکی تحویل دبیرخانه مهلت ارسال اسناد مزایده 
کمیسیون مناقصات گردد. در صورت عدم بارگذاری در سامانه ستاد تحویل پاکات فیزیکی به هیچ عنوان میسر نمی باشد.

ساعت و تاریخ و محل جلسه 
توجیهی 

- خیابان آب- بالاتر از پل معلم – شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آبادان  ساعت 10 مورخ 1403/07/08 در سالن جلسات ناحیه ماهشهر به آدرس ماهشهر
ناحیه ماهشهر )بازدید از محل تاسیسات انبار نفت ماهشهر از تاریخ 1403/07/07 لغایت 1403/07/11 ساعت 9 لغایت  12  به جز روزهای پنجشنبه وجمعه و با هماهنگی 

دفتر ناحیه ماهشهر به شماره تلفن 06152342321 امکان پذیر می باشد(

ساعت و تاریخ و محل جلسه 
ساعت 11 مورخ 1402/07/18 در سالن جلسات ستاد منطقه به آدرس آبادان – بریم –  شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آبادانگشایش پاکات

گهی تغییرات   2- کلیه اشخاص حقوقی امکان شرکت در این مزایده را دارند.  3- ارائه گواهینامه صلاحیت ایمنی در زمان عقد قرارداد الزامی شرایط عمومی مزایده گران 1- ارائه اساسنامه و آخرین آ
می باشد.  4- موارد فوق الاشاره در جلسه گشایش پاکات به صورت آنلاین استعلام می گردد و پیشنهاد نرخ شرکت هایی که واجد شرایط نباشند مورد گشایش قرار نخواهد گرفت. 

 www.setadiran.ir با توجه به اینکه کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکات از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیک دولت )ستاد( به آدرس*
انجام خواهد شد، لازم است مناقصه گران درصورت عدم عضویت قبلی مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.   * اطلاعات تماس 

سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه مرکز تماس 41934-021   *در صورت بروز ابهام با شماره تلفن 8-53267196-061 داخلی 129 یا شماره 06152342321 تماس حاصل شود.

53179729شماره ثبت در پایگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات کشور

5003092178000001شماره ثبت در سامانه تدارکات الکترونیک دولت

WWW.FDN.IR

FARHIKHTEGANDAILY

گهی های روزنامه  سازمان آ

a66348018@gmail.com :ایمیل

تلفن وفکس:

 )021( 62999495 

مدرک موقت فارغ التحصیلی محترم اسماعیلی فرزند حبیب به شناسنامه 119 
صادره از بهبهان در مقطع کارشناسی رشته تحصیلی علوم تربیتی و آموزش وپرورش 
ابتدایـــی صـــادره از واحـــد دانشـــگاهی اهواز بـــه شـــماره 12/913297 تاریخ صدور 
1391/06/13 مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل 
 ) مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد اهواز به نشانی اهواز فلکه کارگر )فرهنگ شهر
خیابان کارگر جنوبی کد پستی 68875-61349 و صندوق پستی 1915 ارسال نماید.

آگهی مزایده عمومی
دانشگاه آزاد اسلامی واحد همدان درنظر دارد چهار دستگاه موتور سیکلت 

مازاد بر نیاز خود را از طریق مزایده عمومی به فروش برساند.
ز  و ر ز  ا ســـیکلت ها  ر تو مو یـــد  د ز با جهـــت  ننـــد  ا می تو ن  ضیـــا متقا
چهارشـــنبه  1403/07/04 الی شـــنبه 1403/07/14 از ساعت 9 الی 14 به آدرس 

ذیل مراجعه فرمایند:
همدان، شهرک شهید مدنی، بلوار امام خمینی)ره(، بلوار پروفسورموسیوند، 
مجتمع دانشگاه آزاد اسلامی واحد همدان، قسمت نقلیه –  آقای صفایی 

- تلفن: 09183170166
یافت اسناد مزایده به نشانی  متقاضیان جهت کسب اطلاعات بیشتر و در

اینترنتی https://hamedan.iau.ir مراجعه نمایند.
گهی به عهده برنده مزایده می باشد. هزینه های درج آ

روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی همدان

 آگهی مناقصه 
یای ولی   مناقصه واگذاری نصب واجرای کفپوش سالن جانبی ورزشی پور

دانشـــگاه آزاد اســـلامی واحـــد همـــدان درنظـــر دارد نصب واجـــرای کفپوش 

یای ولی خود را با مشـــخصات ذیل)کفپوش 7  ســـالن جانبی ورزشـــی پور

میـــل فـــوم دار ضد خش اســـپاد(  به متراژ حدوداً  400.8 متـــر مربع را به افراد 

گذار نماید. واجدالشرایط وا

حداکثر 10 روز پس از انتشار اگهی با مراجعه به دبیرخانه کمیسیون معاملات 

دانشگاه  نسبت به شرکت در مناقصه اقدام نمایید.

https://hamedan.iau.ir  نشانی سایت دانشگاه

گهی به عهده برنده مناقصه می باشد. هزینه های درج آ

روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی همدان


